
SPOJENÁ ŠKOLA BL.BISKUPA GOJDIČA  

Bernolákova 21, 080 01 PREŠOV  

  

 

ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA RADY ŠKOLY 

 

Dátum zasadnutia: 10.10.2022 

Prítomní: 

Členovia: Mgr. Rastislav Baka, Mgr. Lenka Mikulášková, Ing. Beáta Maliková, 

                  Mgr. Vladimír Sekera Mikluš, Sofia Mikulová, Mgr. Jozef Novický, Anna  

                  Ondrijová, Marcela Suchaničová, Mgr. Ján Vasiľ 

                   

Hostia: PaedDr. Erich Eštvan, riaditeľ školy, p. Viktória Bodnárová, p. Katarína Marcinová 

Neprítomní: Ing. Martin Gerboc, Mgr. Peter Kačur 

 

Program : 

1. Otvorenie 

2. Informácie o zložení rady školy 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za uplynulý 

šk. rok  

4. Školský poriadok (zmeny, schválenie) 

5. Koncepčný zámer rozvoja školy rozpracovaný na najmenej 2 roky 

6. Diskusia 

 

K bodu 1:  

 Zasadnutie RŠ začali prítomní spoločnou modlitbou. Predsedníčka RŠ Mgr. 

Mikulášková privítala prítomných, a zároveň skonštatovala, že RŠ je uznášaniaschopná. 

Následne predniesla program zasadnutia, ktorý členovia jednohlasne schválili. 

  

K bodu 2: 

 Predsedníčka RŠ predstavila nových členov RŠ. V zmysle štatútu nahradila p. Tadeáša 

Gavalu (zástupca rodičov MŠ) p. Marcela Suchaničová. Mandát ďalej zanikol zástupcovi 

študentov gymnázia a zástupcovi  nepedagogických zamestnancov, preto sa konali doplňujúce 



voľby. Za žiacku školskú radu (študenti gymnázia) bola zvolená Sofia Mikulová a za 

nepedagogických zamestnancov Anna Ondrijová. 

                  

 

K bodu 3:  

PaedDr. Erich Eštvan, riaditeľ školy, predniesol Správu o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2021/2022. Správa bola poslaná na 

preštudovanie členom RŠ vopred. Niektorí členovia predniesli svoje pripomienky (doplniť 

školské akcie, konkrétne umiestnenia v súťažiach, ...) Rada školy odporúča po zapracovaní 

pripomienok zriaďovateľovi Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za šk. rok 2021/2022 schváliť.  

 

K bodu 4:  

 RŠ prerokovala zmeny v školských poriadkoch. Mgr. Mikulášková predstavila zmeny 

v školskom poriadku gymnázia. Týkali sa ospravedlňovania neúčasti žiakov na vyučovaní 

(ZZ môže ospravedlniť neprítomnosť žiaka 5 po sebe idúcich vyučovacích dní) a tiež boli 

doplnené sankcie za zápisy v triednej knihe. 

 Za MŠ bol vypracovaný nový školský poriadok s účinnosťou od októbra 2022.  

RŠ k uvedeným zmenám nemala žiadne pripomienky. 

 

K bodu 5: 

 PaedDr. Erich Eštvan, riaditeľ  školy, predstavil zámery rozvoja školy týkajúce sa 

obdobia najbližších dvoch rokov. Vychádzal pritom zo svojej koncepcie rozvoja                  

školy, ktorú predstavil pri výberovom konaní na pozíciu riaditeľa spojenej školy. V koncepcii 

sa dotkol napr. 

 Riešenie otázky s budovou školy – škola je v prenajatých priestoroch 

 Oplotenie areálu, možnosť budovania oddychových zón, ihrísk a pod. 

 Vypracovanie projektov na celkovú rekonštrukciu telocvične a vstupnej časti do 

budovy školy 

 Vyučovanie podľa schválených školských vzdelávacích programov, prípadné úpravy 

 Počet tried MŠ stabilizovaný, zachovať gymnázium ako jednotriedne, ZŠ podľa počtu 

žiakov (1 – 2 triedy v ročníku) 

 Modernizácia učební, výmena tabúľ 



 Doplnenie didaktickej techniky 

 

K bodu 6: 

 o. Sekera Mikluš predniesol návrh spolupráce so seminárom (napr. futbalový turnaj) 

 p. Bodnárová predniesla podnety od rodičov ZŠ 

o  jedáleň, problémy so systémom – objasnené p. riaditeľom, problémy riešiť 

s vedúcou školskej jedálne, platby za stravu platiť načas 

o  navrhla nového poskytovateľa úrazového poistenia žiakov, ktoré je síce 

drahšie, ale je tam lepšie krytie – pre tento školský rok už je poistné uhradené, 

ostala ponuka z minulého roka 

o  informovala sa o fungovaní kamerového systému  – funguje, je napojených 10 

kamier, sú evidentné výsledky,  

o hovorila o mikulášskych balíčkoch – túto otázku je potrebné riešiť na stretnutí 

triednych dôverníkov 

o za rodičov MŠ žiadala o nápravu v praktikách rodičov, ktorí odprevádzajú deti 

bez návlekov, resp. chodia do tried či spálničiek detí 

 skrinky pre žiakov – p. riaditeľ informoval, že je dostatok skriniek, došlo k ich 

prečíslovaniu, rozdeleniu žiakom 1. stupňa, niektoré potrebujú opraviť zámok a budú 

k dispozícii 

Uznesenie: 

Rada školy berie na vedomie: 

 Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach za 

školský  rok 2021/2022 

 Koncepčný zámer rozvoja školy  

Rada školy schvaľuje:  

 Zmenu v Školskom poriadku pre org. zložku gymnázium 

 Školský poriadok pre MŠ 

    

 

 

V Prešove 10.10.2022 

Zapísala: Ing. Beáta Maliková  .............................................. 

Overila: Mgr. Lenka Mikulášková  .............................................. 


